
Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 

Βουλευτής (Α’ Θεσσαλονίκης) 

e-: info@mchourdakis.gr  W: mchourdakis.gr T: 210 370 6211 

 | Βουλής 4 | 4ος όροφος Γραφείο 411 Αθήνα, 10563 

 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Αθήνα, 29 Ιανουαρίου 2024 
 

Προς: Τον Υπουργό Eθνικής Άμυνας κ. Νικόλαο Δένδια (υπόψη του Υφυπουργού Εθνικής  
Άμυνας κ. Ιωάννη Κεφαλογιάννη) 

 
Θέμα: «Αποσπάσεις Ιατρών του 424 ΓΣΝΕ» 
 
 

Κύριε Υφυπουργέ, 
 

Εξακολουθεί να υφίσταται, δίχως να έχει λάβει δυστυχώς όση δημοσιότητα θα έπρεπε, ένα θέμα 
που χρίζει άμεσης προσοχής και προκαλεί σημαντικά προβλήματα στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων. 
Αυτό αφορά στις  αποσπάσεις ιατρικού προσωπικού (χωρίς να έχει αυτό ερωτηθεί), ιδίως από το 424 ΓΝΣΕ 
στη Θεσσαλονίκη, σε φορείς του ΕΣΥ.  Σε έγγραφο της  Ένωσης Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας 
Θεσσαλονίκης που μου γνωστοποιήθηκε φαίνεται πως υπάρχει διαταγή του ΓΕΣ με αρ. 
ΓΕΣ/Β΄ΚΛΑΔΟΣ/Β2(ΔΙΜΜΟΠ)/ΤΜ 1 με την οποία εντέλλονται ιατροί του 424 ΓΣΝΕ να μεταβούν για να 
αναλάβουν καθήκοντα σε νοσοκομεία Ξάνθης, Σερρών και Δράμας. Με τις διαταγές αυτές το ίδιο το ΓΕΣ 
φαίνεται να λέει στους στρατιωτικούς και τις οικογένειες τους πως κάποιοι πολίτες είναι «πιο ίσοι» από 
αυτούς και ότι η δική τους υγειονομική περίθαλψη έρχεται δεύτερη σε σχέση με των υπολοίπων πολιτών, 
καθώς με την έστω προσωρινή απόσπαση στρατιωτικών ιατρών προς το ΕΣΥ, προκύπτουν σημαντικά 
προβλήματα στην εύρυθμη λειτουργία των στρατιωτικών νοσοκομείων, και των λοιπών δομών υγείας που 
καλύπτουν αυτοί. Περαιτέρω, αποκαλύπτεται η ξεκάθαρη αδυναμία της κυβέρνησης σας να ενισχύσει τα 
περιφερειακά νοσοκομεία, ώστε να μην απαιτούνται πρόχειρες λύσεις «ανάγκης».  

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  
1. Επαρκούν σε αριθμό οι ιατροί στο 424 ΓΣΝΕ ώστε να μην χρειάζονται και να δύνανται να 

αποσπώνται αλλού; 
2. Ισχύει ότι οι αποσπάσεις θα συνεχιστούν και μετά τον Ιανουάριο του 2024, 

συμπληρώνοντας άνω των 9 μηνών για ορισμένες ειδικότητες; 
3. Ποια μέτρα θα πάρετε για να σταματήσουν οι παραιτήσεις του ιατρικού προσωπικού του 

424 ΓΣΝΕ που ήδη μετράνε 5 από την έναρξη των αποσπάσεων; 
4. Γνωρίζετε ότι οι στρατιωτικοί ιατροί αναγκάζονται να οδηγούν ως και 3 ώρες για να 

επιστρέψουν σπίτι τους μετά από 24ωρη εφημερία με ό,τι συνεπάγεται αυτό για την 
ασφάλεια στην οδήγηση; 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 
Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 

Ανεξ. Βουλευτής Α' Θεσσαλονίκης  
Αν. Καθηγητής | Τμήμα Ιατρικής, Α.Π.Θ. 
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